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Hendikepovaní sportovci v Hořicích
Deset vozíčkářů z celé České republiky vyzkoušelo minulý pátek bezbariérovost města Hořice

vozíČKÁŘI speciální kolazvanáhandbiky pohánějí silouhorních končetin. Naprvním snímku před hořickou radnicí, a pakvakci. Foto:Tomáš Lisý

NA CO SETĚŠÍM

Kateřina

Preusslerová

Povolání: prodavačka
Bydliště: Hořice

Věk: 29let
Těším se nakaždý víkend, kdy
budu mítvolno amůžu relaxo
vat.Topak obvykle vyrážím na
kolo někam doKrkonoš nebo
chodím naprocházky se svým
pejskem.Chystám se také na
výletdojižních Čech . Nakonci
srpna mě čeká výstava psů v
Mladé Boleslavi, které se budu
účastnit společně se svým pě

timěsíčním fiat coated retrie
verem Darwinem. Myslím, že
máme velké šance naúspěch.

Webkamera UŽje
opět v provozu

Hořicko - Okolí města nabíd
lo skvělé podmínky pro cyklo
turistíku deseti vozíčkářůmz
celé České republiky, kteří se
sem sjeli 21.července na č tyř 

denní kurz pro handicapova
né sportovce. Ubytováni byli
v milovickém autokempu a
každý den odsud vyjíždělí na
dlouhé výlety.

Akci zorganizoval Sportov
ní klub vozíčkářů Praha a
pomyslnou záštitu nad ní
převzal hořický starosta Ivan
Doležal. Ten však nepopřál

vozíčkářům jen hodně štěstí,

osobněse pátečního výletu do
okolí Hořic zúčastnil.

.Hendlkepovant sportovci
byli zvědaví na krásu Hořic i

na náš projekt Město bez ba
riér. A jak to u těchto lídí bý
vá, rozhodli se získat vlastní
zkušenost a ověřit si, jak to s
tou bezbariérovostí myslíme
vážně," říká starosta 1. Dole
žal.

Vozíčkáři na
handbících
Nesmíme zapomenout ani na
dvanáct dobrovolných asis
tentů, kteří jezdce na handbi
cích (jízdní kolo pro postiže
né) doprovázeli.

Tým byl složen z jezdců

různých úrovní. Hořický pa
raolympionik Miroslav Šperk
vedl nejsilnější skupínu, kte-

rá na speciálních kolech ujela
i 130km denně!

Startovním místem byla pro
jezdce hořická radnice, odkud
se vypravili přes opravenou
Janderovu ulíci až k domovu
důchodců, kde je čekalo stou
pání po nově vybudované
cyklostezce.
"Věděl jsem, že sportovci

mají už dnes něco v nohách, a
proto jsem se snažil být pod
vědomě ohleduplný a přizpů

sobovat se jejich tempu. Vel
mi brzy jsem ovšem zjistil, že
o to nikdo"nestojí a vlastně to
ani nepotřebuje. Každý si dr
žel své tempo sám a s obrov
ským nasazením a samozřej

mostí brzy všichni 'zdolali ko-

pec," divil se starosta.

Sportovci navštívili
umělce

Aby to všechno nebylo jen o
sportu, skupina navštívila
také sochaře v lomu U sv. Jo
sefa, kteří zde tvořili plastiky
v rámci Hořického sochař

ského sympozia. Když se do
statečně pokochali, vyrazili
dále po cyklostezce směrem

na koupaliště Dachovy, poté
neopomněli navštívit ani
vrch Gothard, známý svou
sochařsku galerií pod širým
nebem, kde však ještě podle
starosty Doležala bezbarié
rovost chybí a vozíčkáři si jen

těžko mohli prohlédnout
všechny sochy.

Tím skončil přátelský výlet
sportovců, který byl rovněž

jistou předzvěstí připravova

né výstavy fotografií Tomáše
Lisého ze světa sportu handi
capovaných, která bude v
průběhu září k vidění na rad
nici v Hořicích. Více infor
mací můžete nalézt na
www.skvpraha.org /vystava.

(redakce s přispěním Sportovního
klubuvozíčkářů Prahaa starosty Honc
Ivana Doležala)

Další fotografiez VÝ'etulIl~J
handicapovaných spor-
tovců naleznete i na www
.jicinsky.denik.cz/hand f~P."""!1Q.;I__E__;"'__

Jičin - Na několik dotazů čte

nářůjsme zjistili, pročbyla od
minulého pátku nefunkční

webová kamera směřující na
Valdštejnovo náměstí. Vzhle
dem k tomu, že přístroj se na
chází v učebně hudební školy,
tak nyní, během prázdnín ne
bylo otázkou okamžiku zajis
tit klíč a závadu na kameře

(zřejmě i pouhé zapojení do
elektřiny) odstranit. Včera

ráno se to j í ž zdařilo. (red)

čtětezítra
Pořadatelé festivalu Jičín - měs

to pohádky přibližují 20. ročník.


